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BESNICA
- Že v pitteklem letu so Si vaščani Ga-

brja zastavili ambiciozno natogo - posodo-
bitev lokalne ceste Besnica-Gabrje-Janče.
Cesta je bila vrsto let zapostavljena in je
kljub številnim prošnjam krajanov in KS
ostala pozabljena, njeno stanje je celo ovr-
ralo napredek in razvoj kmetij. Ker sred-
stev za sanacijo ni bilo, so se kmetje odlo-
čili, da z Iastnimi sredstvi in prostovoljnim
delom začnejo urejati cesto. S tem bo
omogočena vključitev tega dela podeželja
v turistično ponudbo, izboljšale se bodo
razmere za delo in življenje na vasi, mla-
dina morda ne bo več množično odhajala
v dolino. Cesto so začeli urejati že lani
- poleg krajanov je del sredstev prispevalo
tudi raesto - večji del sanacije pa bo oprav-
ljen letos. Ker je denarja še vedno pre-
malo, je bilo na različne naslove poslanih
več prošenj, a žal odziva ni bilo. Kljub
temu od občine Moste-Polje pričakujejo
pomoč.

- V zvezi s turistično prireditvijo na
Jančah, ki je potekala v okviru CRPOV
(celostno urejanje podeželja in vasi), so si
v KS s številnimi aktivnostmi prizadevali
poskrbeti za kakovost, ki bo presegla po-
dobne prireditve v Sloveniji. Krajani so
sami izdelali lične lesene table pred turi-
stičnimi kmetijami, ki obiskovalce sezna-
njajo s sezonsko ponudbo kroečkega tu-
rizma. Izvedli so tudi čistilno akcijo in se
odločili za asfaltiranje ploščadi pred PD
Janče.

DUŠAN KVEDER-TOMAŽ
- Zelo pomembno je vedeti, da je bila

na zahtevo gospoda Jožeta Šašlja in drugih
stanovalcev Kvedrove 36 ustna obravnava
obnove postopka za izdajo lokacijskega
dovoljenja za legalizacijo spremembe na-
membnosti dela obstoječega objekta otro-
škega vrtca v ZDRAVSTVENO PO-
STAJO in izvedbo pripadajoče zunanje
ureditve na sedežu upravnega organa naŠe
občine dne 11. 5. 1994. S sklepom z dne
25. 4. 94 je bilo zahtevi krajanov ugodeno.
Na ustno obravnavo so bili povabljeni vsi
predlagatelji, investitor in predstavniki
KS. Namen obravnave je bil, da se predla-
gatelji seznanijo z zahtevkom investitorja,
lokacijsko dokumentacijo iz L 1993 in dru-
gimi listinami v spisu ter da se predlagate-
ljem omogoči, da se izrečejo o zahtevku in
drugem dokaznem gradivu. Vsi prisotni so
bili seznanjeni z dokumentacijo in pote-
kom postopka ter obrazložitvijo, zakaj
niso bili povabljeni v tem postopku kot
stranke. Diskusija je bila dolga, odgovori
na zastavljena vprašanja so bili posredo-
vani. Predlagatelji so se odločili za enoten
predlog rešitve oziroma za izjavo, v katero
so vključeni tudi predlagatelji, ki na obrav-
navi niso bili navzoči, in sicer na podlagi
priloženega pisnega pooblastila. Poobla-

stilo je predložil gospod Milan Richter, ki
je v zvezi s tem povedal, da so vsi stano-
valci Kvedrove 36 strinjajo, da se v ob-
jektu uredi zdravstvena postaja, želijo pa
obdržati parkime prostore, ki ležijo pred
njim in jih zdaj tudi uporabljajo. Predlog
za ureditev parkirnih prostorov bo uprav-
nemu organu naše občine odstavljen
v roku 14-ih dni. Oglasil se je tudi direktor
zdravstvenega doma, gospod dr. Rauber,
ki je povedal, da si v ZD želijo omogočiti
normalno delo za kolege v zdravstveni po-
staji, z normalno urejenim parkiriščem,
dovozom in dostopora do tega objekta.
Vse drugo se mu zdi stvar stroke, ki sode-
luje pri izdaji potrebnih dovoljenj. Pred-
sednik Sveta KS, gospod Kržišnik, pa je
dejal, da je zdravstvena postaja nadvse
potrebna in v interesu velike večine kraja-
nov. Zaradi tega je znova pozval občinski
upravni organ, naj postopke pospeši in
končno že izda dovoljenje za zdravstveno
postajo.

JOŽE MOŠKRIČ-CIRIL
- Pred sedemnajstimi leti je GRADIS

podaril trisobno stanovanje na Petrovičevi
17 za preureditev v ambulanto za predšol-
ske otroke. 1. 7. 94 bodo to enoto zaprli,
ker ne ustreza sanitarnira predpisom.
Tako bodo v Novih Jaršah ostali brez
predšolskega zdravstvenega varstva.

KODEUEVO
- Pri urejanju zelenic in otroških igriSč

so že vidni prvi premiki pri samoorganizi-
ranju in prostovoljnem delu stanovalcev.
Na Peči so izpraznili peskovnik in naročili
novo mivko. Stanovalci v blokih na Povše-
tovi so zbrali predračune za nova igrala,
saj so bila stara res že v zelo klavrnem
stanju. Na pomoč bo s sredstvi priskočil
tudi Svet KS.

- Ogled za postavitev košev za smeti je
bil opravljen skupaj s KPL Snaga. Prvi
koški se bodo pojavili te dni. Za praznenje
pa bodo morali poskrbeti stanovalci sami
in vzdrževalec KS.

- V novicah v prejšnji številki NS smo
napisali, da je skrb za urejenost parka in
centralnega igrišča Kodeljevo prevzelo po-
djetje Rast in da delo redno opravlja. Pa
smo ga polomili! Oglasili so se namreč iz
ZŠD Slovan in povedali, da so doslej ce-
lotno vzdrževanje opravljali njihovi de-
lavci. Delavcev Rasta menda že nekaj se-
zon ni bilo na spregled. Zato se opraviču-
jemo in obenem iskreno zahvaljujemo Slo-
vanu, da za park in igrišče tako zgledno
skrbi. Obenem močno upamo in tajništvo
KS se bo še naprej trudilo, da bo podjetje
Rast vendarle zamenjalo močno poškodo-
vana igrala, nasulo mivko v peskovnik in
občasno spraznilo koše za smeti. V snagi
so obljubili, da bodo namestili še dodatne
koše ob počivališčih.

- Z ureditvijo drevoredov ob ulicah ni
še nič novega, četudi so pristojni vse oblju-
bili. Za obrezovanje je primernejši Čas je-
seni in pozimi. Upamo, da do tedaj ne bo
kake nesreče, da se ne bo kak suh hlod
zvalil na cesto ali podrl na hišo.

- Želje v zvezi z omejevalci hitrosti na
Kosovelovi ulici in Na peči smo posredo-
vali ustreznim organom. Na peči je posta-
vitev mogoča, posebej, ker nimajo pločni-
kov, promet pa je izredno gost zaradi sam-
skega doma Kliničnega centra in jasličnega
oddelka W O Oton Zupančič.

NOVE FUŽINE

- Zelo vzpodbudna je novica, da se
je dramski krožek Osnovne šole Fu-
žine (na sliki) predstavil na medna-
rodni prireditvi EUROPA INSIEME
(Združena Evropa), ki je bila 13., 14.
in 15. maja letos v Stari Gorici. Na-
stopil je z igrico »Pravljice, kje ste?«.
Dekleta in fantje so v slovenskem je-
ziku (na goriškem odru) (začeli) ta-
kole: »Kakšen dolgčas! Televizija, ra-
čunalnik, beton. Kako zelo nam je
dolgčas! Le kaj naj počnemo?! Pa
vendar je vse odvisno od nas samih.
naše domišljije, naših želja. Tudi
pravljični junaki so pobegnili iz tega
sivega, zdolgočasenega sveta.«

- V KS še vedno deluje posredo-
valnica občasnih in honoramih del.
Iskalce zaposlitve vabimo, da pridejo,
še bolj pa tiste, ki sodelavce potrebu-

jete. Oglasite se na sedežu KS ali po
telefonu 14-06-350 vsak dan med
7.00 in 15.00 uro, ob ponedeljkih do
17.00 ure.

- Kanalizacijski pokrovi na mestu
čez Ljubljanico niso dolgo zdržali.
Znova so vsi pokradeni, odnešeni,
odtujeni in olastninjeni. Naslednjič,
ko jih bomo nameščali, ne bi bilo
napak, če bi jih prebarvali s kakšno
udarno, fluorescentno barvo, tako bi
jih nemara hitreje opazili na kakem
zasebnem dvorišču ali kakšnem po-
dobnem kraju. Izginilo je tudi več
klopi, razbita in uničena so igrala,
ulične svetilke, vhodi v bloke.
Skratka, za Nove Fužine se že lahko
reče »Razbite Fužine«. Razbijalci in
odnašalci so nedvomno prebivalci te
soseske, imajo po pomočnike iz dru-
gih naselij. Škode, ki jo povzročajo ne
misli nihče dolgo popravljati in nado-
meščati.

MOSTE-SELO
- Precej prahu je dvignil zaprt kiosk

s sadjem in zelenjavo na zunanjem
delu Tržnice Moste, v katerem je rao-
goče kupovati tudi ob poznih večernih
urah in ob nedeljah. Sprva je kazalo,
da je zaprt, ker ni dobave zaradi
»štrajka« na Rudniku (prodaja na de-
belo). Pozneje pa se je izkazalo, da ta
domneva ne drži. Zaprli sta ga inšpek-
cija in uprava tržnice, ki misli na pre-
ureditev celotnega prostora. Za zdaj ni
predvidena taka pozna in nedeljska
ponudba, zato so v tajništvu KS oblju-
bili, da se bodo zanjo borili, tako kot
pred desetimi leti.

# Letos smo v KS zelo uspešno
praznovali ustanovitev prvega rajon-
skega odbora Osvobodilne fronte, ka-
terega namen je bil odpor zoper faši-
zem, ki je po naših tleh začel divjati
1941. leta. Slavnostna govornika sta
bila poslanec dr. Lev Kreft in Metka
Tekavčič iz mestne skupščine. Žal pa
smo zaman pričakovali državno po-
slanko Danico Simšič, ki si je sicer zelo
želela priti, vendar je bila 1. 6. ob isti
uri v DZS razpisana razprava o zamrz-
nitvi pokojnin in porodniških nadome-
stil, tako da je bila bolj potrebna na
bojišču. Udeleženci proslave so to z ra-

zumevanjem sprejeli. Nastopila sta
Moški pevski zbor Bizovik in dramska
igralka Jerca Mrzel, program pa je po-
vezovala Irena Prosen, prav tako

dramska igralka, ki je obenem tudi
programski vodja KD ŠB. Na proslavi
so podelili tudi priznanja krajevne
skupnosti Moste-Selo.

Priznanja KS Moste-Selo so letos prejeli:
Marija Delalut, Mira Dmovšek, lniciativni odbor za daljinsko ogrevanje,
Danilo Jakovčič, Irgovina Teol z Zaloške, Sonja Vrščaj in Angelca Župan.
Priznanja je podeljeval predsednik Sveta KS, gospod Marjan Kovačevič-Bel-
tram.

- Na občinskem sekretariatu so že ugo-
tovili, kdo je lastnik parcele na Pugljevi.
Upamo, da bo končno mogoče s skupnimi
močmi urediti parcelo tako, da ne bo več
moteča za okolico.

- Prav nič lepa ni videti sprehajalna
steza na Trnškovem nabrežju. Stanovalci,

ki uporabljajo del javne površine, so se
obvezali, da jcfoodo urejali do Grubarje-
vega prekopa, a so na to že pozabili. Žive
meje so se »premaknile« za nekaj metrov,
ob sprehajališču rasteta trava in plevel, na
drugi strani pa je vse pokošeno in urejeno.
Podobno je tudi ob vrtičkih na Kajuhovi.
Pogodbe o najemu vrtičkov so menda že
izdane, pod kakšnimi pogoji, se pa, žal, ne
ve. Vrtičkarji bi morali občasno pokositi
travo v bližini gredic, mimoidoči bi bili
zadovoljni, vrtičkarji pa tudi, saj bi imeli
na gredicah manj nadloge.

- Nadvse spodbudno je videti krajane,
kako prizadevno odlagajo odvečni papir
v ustrezne zabojnike. le odvoz nekoliko
šepa. Iz Papir-servisa so obljubili, da bodo
to popravili. Škoda pa je, da teh zabojni-
kov ni še več.

POUE
- Referenduma o novi lokalni sa-

moupravi se je udeležilo 40,01% vo-
lilnih upravičencev. Za novo občino
MOL je glasovalo 39,25%, proti pa je
bilo 58,48% Poljčanov. Vsem, ki so
pri izvedbi referenduma kakorkoli
pomagali \n sodelovali, se Svet KS
toplo zahvaljuje.

- Gasilsko društvo Slape-Polje
bo priredilo veliko vrtno zabavo ob
praznovanju praznika KS v soboto,
9. 7. 1994, ob 18.00 uri pred gasil-
skim domov v Slapah. VLJVDNO
VABLJENI! Za zabavo, hrano in
pijačo bo seveda dobro poskrbljeno.

VEVČE-ZGORNJI KAŠELJ
- Svet KS se zahvaljuje Papirnici

Vevče in OŠ Polje, ki sta omogočili
postavitev volišč v njunih prostorih.
Referenduma se je udeležilo 39,1%
volilnih upravičencev, za ustanovitev

MOL-a, pa je glasovalo od 3317 volil-
cev le 386 ljudi.

- Od 17. 5. do 17. 6. 94 so bili v KS
razgrnjeni PUP-i za plansko celoto
M 8 Polje-Vevče-Kašelj. Krajani so
bili o tem obveščeni na običajni način,
ne pa tudi v občinskem glasilu NS; za
to je ob pripravah na referendum
zmanjkalo časa.

- Ministrstvo za okolje in prostor
pripravlja zakonske podlage za posta-
vitve omejevalcev hitrosti, zato so le-
te začasno ustavljene. Po informaci-
jah občinskega sekretariata za urbani-
zem in varstvo okolja naj bi bila v le-
tošnjem letu gradnja vendarle še
možna. V naši KS naj bi bili omeje-
valci predvidoma postavljeni tudi na
Vevški cesti.

ZADOBROVA-SNEBERJE
- 18. junija je bil praznik KS, ob

katerem je bila organizirana gasilska
veselica, na ogled pa je bila tudi foto-
grafska razstava na temo MOJ DO-
MAČI KRAJ, ki jo je pripravilo turi-
stično društvo Zajčja Dobrava. Svojo
pestro dejavnost je predstavilo tudi
kulturno društvo. Zgodovina in aktiv-
nost gasilskega društva bosta pred-
stavljeni v posebni knjigi.

SPLOŠNO
- Vsi sveti krajevnih skupnosti

naše občine se zahvaljujejo sokraja-
nom za delo v volilnih odborih in za
pripravljenost, žrtvovati del sobote in
nedeljo, ne glede na to, kakšni so
rezultati referenduma. Zahvaljujejo
se tudi sodelavcem iz sekretariata
naše skupščine za potrpežljivo in zelo
korektno sodelovanje.

- Sindikat delavcev, zaposlenih
v naših krajevnih skupnostih je tako
kot lani organiziral piknik na Malem
vrhu. Nanj je povabil nekaj uglednih
gostov. Kako je bilo na pikniku, ki je

bolj poslovno srečanje vseh zaintere-
siranih za delo in življenje v krajevnih
skupnostih, pa v naslednji številki.
Menda je bilo tudi tokrat enkratno in
nepozabno.

Zbralo in uredilo tajništvo
KSMoste-Selo.


